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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 12/2019 
Aika: 15.4.2019 klo 18:00 
Paikka: Neuvotteluhuone 203a, Konetekniikka 1, Otakaari 4, Osoite 02150 Espoo 
 
Paikalla: 
Veera Lehto 
Laura Tuomainen 
Eetu Kaskela 
Nelli Nokkonen 
Eeti Ahola 
Eero Leinonen 
Katariina Kasvinen 
Lotta Kuisma 
Tuomas Hukkanen 
Anni Halko 
 
Poissa: 
Ville Alasalmi 
Henri Miettinen 
Pinja Pirinen 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.03. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Esitys: Myönnetään Anni Halkolle puhe- ja läsnäolo-oikeus. 
Päätös: Hyväksyttiin. 

 
4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  
 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
Esitys: Hyväksytään kokouksen 11/2019 pöytäkirja. 
Päätös: Ei hyväksytty esitystä. 

 
6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  

Esitys: Valitaan Tuomas Hukkanen ja Eetu Kaskela pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 

Esitys: Valitaan Tuomas Hukkanen kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen. 
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Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

8. ILMOITUSASIAT 
 

9. KUULUMISKIERROS 
Anni: Joo siinähän se, ihana aurinko! 
Nelli: Hehe, tässä yritän taas puhdistautua. 
Tuomas: Iha hyvää, yj 1 painaa. 
Kata: Ihan hyvää. Kiva et alko uus periodi. 
Eeti: Kävin maksaa 20snt sakon tänään kirjastos. 
Laura: Iha jepa. 
Veera: Mulle kuuluu ihan hyvää, oon todella väsynyt. 
Eetu: Vähä sama ku Tuomaksel, eikä herätykseen helpottanu liskot. 
Lotta: Ihan hyvin menee. 
Eero: Joo tota, Lohjan approt on nyt päättynyt ja tapahtuma oli erittäin onnistunut. 

 
10. RAHA-ASIAT 

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 
Veera Lehto Korkkiruuvit vujutirehtööreille 17,80 € 
Veera Lehto Kokoustarjoilut 27.3. 15,95 € 
Jesper Winogradov Vujukokkareille lohikastike ja kaksi lastaa 51,81 € 
Eetu Kaskela MJ -tarvikkeita ja aamupala 89,03 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.2. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 
Äbergin Linja Oy 7.4. Kauppatori - Otaniemi 3 autoa 690,00 € 
Aalto-yliopiston ylioppilaskunta Otarannan kerhohuone 24.4. 50,00 € 
Cosa Nostra Crew Oy Kaksi säkkituolia 22.-25.3. 198,40 € 
Ravintola Factory Otaniemi 129 lasia kuohuviiniä ja 5 alkoholitonta 407,00 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.3. Uudet jäsenet 
 
11. VUOSIJUHLIEN 2020 PÄIVÄMÄÄRÄ 

Esitys: Päätetään 119. Kevätpäiväntasauksen päivämäärä. Vuosijuhlat tulisi järjestää        
mahdollisimman lähellä kevätpäiväntasausta, mikä on vuonna 2020 20.3. Esitetään         
päivämääräksi perjantai 20.3. 
Päätös: Pidetään 119. Kevätpäiväntasaus perjantaina 20.3.2020. 
 

12. WALPURIN KIERROS 
Esitys: Päätetään pidetäänkö hallituksen rasti Walpurin kierroksessa 29.4.  
Päätös: Pidetään rasti. Katariina ja Nelli ovat ainakin pitämässä rastia ja suunnittelevat sen. 
 

13. JAOSTOKIERROS 
13.1. Opintojaosto 

13.1.1. Kandidaattiohjelman ohjausryhmän kokous 
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Esitys: Valitaan henkilö koordinoimaan joitakin mittareita yhdessä KIK:n ja         
IK:n kanssa 16.4. ja 17.4. ENG:n markkinointimateriaaleihin. Hege ei pysty.          
Lisäksi merkitään tiedoksi muut kokouksen merkittävät asiat: 
5.4. Kandiohjausryhmän kokouksessa päätettiin esitykset hakukiintiöiksi      
kandiohjelmiin, ja käsiteltiin Allwell-kyselyn vastauksia: ENG:issä      
vastausprosentti oli kohonnut hyvin, mutta tulokset tippuneet hemmetisti.        
Eniten pudotusta oli rakennetun ympäristön (toisen vuoden) opiskelijoilla,        
joilla lähes kaikkien vastauksien tulokset olivat tippuneet merkittävästi        
aikaisempia vuosia alemmaksi. ENG aikoo paneutua asiaan enemmän. 
Päätös: Sovitaan alustavasti, että Anni Halko kerää 3-4 mittarin porukan          
markkinointikuvauksiin.  

13.1.2. Akateemisen komitean kokous 
Esitys: Eero Leinonen kertoo kokouksessa käydyt asiat: 
8.4. oli vuoden toinen akateemisen komitean kokous. Merkittävimpänä asiana         
oli uuden insinööritieteiden kandiohjelman rakenteen muutos ensi       
lukuvuodesta alkaen. Fysiikat ja kemia siirtyvät vaihtoehtoiseksi kursseiksi, ja         
kurssit jaetaan 15 kurssin pooliin, joista kolme pitää valita. Keskusteluasiana          
maisteriohjelmien arvosanarajojen tarkastamista siirryttäessä korkeakoulusta     
toiseen, sekä kaikille aallon korkeakouluille yhtenäistä tutkintorakennetta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

13.2. Fuksijaosto 
13.3. Muut jaostot 

13.3.1. Aalto talent expo 
Esitys: 10.4 tapasimme aalto talent expon järjestäjiä yhdessä inkubion ja          
koneen ysvien kanssa. Kokous meni hyvin ja kävimme läpi miksi meidän           
opiskelijat kiinnostuisi tapahtumasta ja esille tulleita ideoita oli mielenkiintoiset         
yritykset ja jos puheita aiheiden pitää olla opiskelijoille merkittäviä. Kävimme          
myös läpi heiltä tulevaa appia tapahtumaan, että mitä siinä voisi olla, esille            
tulleita asioita oli cv lähettäminen apin kautta, kartta ja esim jos on jonossa             
vaikka cv kuvaukseen näkisi jono tilanteen sieltä. Annoin myös listan meidän           
alojen tärkeimmistä yrityksistä. Kevennyksenä inkubion ysvi oli pöyristynyt        
siitä, että kauppiksessa tehdään maisteri työ ilman palkkaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
14. MENNEET TAPAHTUMAT 

14.1. MJ 6.4.2019 
Esitys: Anni Halko kertoo tapahtuman kulun: Isovastaavan näkökulmasta ja keskustelujen          
perusteella kaikki meni ihan hyvin. Aikataulujen kanssa oli pieniä ongelmia, joihin voitaisiin            
kiinnittää jatkossa huomiota. Oli hieman päällekkäisyyksiä ryhmien rastivuoroissa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

14.2. Helsinginkadun appro 10-11.4.2019 
Esitys: Lotta Kuisma kertoo tapahtuman kulun: Ihan hyvin meni. Lippuja jäi myymättä about             
10. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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15. TULEVAT TAPAHTUMAT 

15.1. Maisterien maistelu 18.4.2019 
Esitys: Iiro Vainikainen tai Ville Alasalmi kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: Homma           
hallussa, torstaina mennään. Kaikki 20 paikkaa täynnä. Ostokset tehdään ti tai ke. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.2. Aamusitsit 24.4.2019 
Esitys: Nelli Nokkonen ja Pinja Pirinen kertovat tapahtuman suunnittelun tilanteen: 
Hyvin menee. Oltiin pjk:n kanssa Virossa. Pari paikkaa vielä vapaana.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.3. AATU 9.-10.5.2019 
Esitys: Lotta Kuisma kertoo tapahtuman suunnittelun tilanteen: Ihan hyvin hanskassa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.4. Killan kesäpäivät 27.-28.7.2019 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman tilanne: 
Kysellään vielä tiloista ja pyritään varaamaan tila mahdollisimman nopeasti. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
16. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Kiltiksellä molemmat altaat TAAAAAAS täynnä kuppeja…… 
Veera tekee doodlen toiminnan seuranta- kokouksesta. Pidetään se toukokuun aikana. 
Killan räyhälippu olisi syytä uudistaa. Anni ja Eeti voisi ottaa koppia lipun suunnittelusta. 
Killan telegramiin tulee vähän turhan paljon peräkkäistä spämmiä killan ja ainejärjestöjen           
tiedotteista. Voitaisiin harkita jotain killan omaa tiedotuskanavaa telegramissa.  
ISO-vaihto pidetään 19.5.  

 
17. SEURAAVA KOKOUS 

Pidetään seuraava kokous torstaina 2.5. klo 17.00. 
 
18. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.06.  
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Veera Lehto Laura Tuomainen 
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 


